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VERSLAG VERGADERING 
09 november 2021 - 19u00. 

 
Aanwezig 

• Dagelijks bestuur: Géry Smet, Harry De Beleyr. 
• Leden: Caro Buyse, Christoph De Grande, Rik Dhollander, Katty Van Driessche, Maxine Vandorpe. 
• Stadsbestuur: Peter Buysrogge, Johan Heirbaut, Jan Thuy. 
• Verontschuldigd: Valérie Tack, Peter Nees, Carine Verleyen. 

 
Voorzitter Géry Smet verwelkomt de aanwezigen en vermeldt de verontschuldigden.  
 
01. Goedkeuring verslag vergadering 14-09-21 
Het verslag wordt goedgekeurd. 
In verband met de aanvulling onder punt 1 (groot sportevenement) deelt Géry mee dat het voor 
de opschaling van de Waasland Cross geen optie zal zijn om er een wereldbekercross van te 
maken, gelet op de hoge kostprijs. Door Golazo wordt aanbevolen om een kandidatuur te 
overwegen voor een rit in de Benelux Tour (wegwielrennen). 
 
02. Evaluatie Het Sportgesprek 15-10-2021 
Johan licht toe aan de hand van een powerpoint presentatie. De evaluatie is gebaseerd op 
deelnamecijfers, de bijdragen van de tafelverslaggevers en van de sportmedewerker, en de 
feedback van de deelnemers na afloop.  
Algemeen houdt de sportraad een positief gevoel over aan de eerste editie. Betrachting is om 
de participatie in de toekomst te verhogen.  
 
Afspraken: 

1) De evaluatie zal als een verslag, samen met de ppt van Géry worden overgemaakt aan 
de deelnemers én aan de sportclubs die niet hebben deelgenomen; 

2) Dit verslag moet ook worden opgenomen op de website van de stad onder ‘verslagen 
sportraad’ en vermeld op de facebookpagina van de sportraad; 

3) Er wordt een werkgroep opgericht om alle genoteerde voorstellen en vragen op te 
volgen. Leden werkgroep: Géry, Maxine, Caro, Katty, Peter N, Peter VL en sportdienst. 

4) Op de facebookpagina moet geregeld nieuws komen uit de werkgroep. 
 
03. Sportkringpark en zwembad De Watermolen: status 
Katty overloopt het verslag van de stuurgroepvergadering van 1 oktober ll. 
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Schepen Buysrogge vult aan met vermelding van de twee lopende gunningsprocedures, nl. die 
voor de aanduiding van de privé-partner voor het nieuwe zwembad en die voor de aanduiding 
van de ontwerper voor het Sportkringpark. Een derde procedure, nl. voor de opmaak van het 
RUP (ruimtelijk uitvoeringsplan), is opgestart. 
 
Op de vraag van Géry om een tweede vertegenwoordiger van de sportraad standaard op te 
nemen in de stuurgroep, wenst de schepen niet in te gaan. Hij verzekert de sportraad dat hij 
voldoende betrokken zal worden bij het definitieve ontwerp van het Sportkringpark, van zodra 
de ontwerper is aangesteld. De verslagen van de stuurgroep worden verder bezorgd aan de 
voorzitter, de vertegenwoordiger (Katty) en de plaatsvervanger (Harry).  
 
04. Site Pastoor Copstraat: status 
Johan licht toe. 
 
Zuidelijk deel: aanstaande zaterdag plaatsbezoek met collega’s van natuur en afgevaardigden 
van Sport Vlaanderen, Cycling Vlaanderen en mountainbikeverenigingen. Budget voor inrichting 
van het mountainbiketraject wordt voorzien in 2022. 
 
Noordelijk deel: collega van team patrimonium legt een ontwerp van opstalovereenkomst voor 
aan de stuurgroep begin december. 
 
05. Budget sport 2022 (toegevoegd punt) 
Schepen Buysrogge overloopt de investeringen die voor 2022 voorzien zijn: 
 

• Sportcentrum De Witte Molen 
- Sporthal 1: renoveren parketvloer - € 80.000 
- Dojo 4 (oude dojo gelijkvloers): nieuwe polyvalente sportvloer - € 20.000 
- Inkomdeuren sporthal: gedeeltelijke automatisering - € 10.000  

 
• Sportcentrum De Klavers Belsele 

- Sporthal: nieuwe elektrisch bediende scheidingswanden – € 50.000 
 

• Sportcentrum Ter Beke Sinaai 
- Voetbalterreinen 2, 3 en 4: verlichting verledden - € 150.000 
- Plaatsen outdoor fitness (uitgesteld project 2020) - € 25.000 

 
• Sportcentrum Puyenbeke/Sportkringpark 

- Verwerven gronden en aanvang aanleg sport- en recreatiepark - € 450.000* 
* Budget aan te vullen via budgetwijziging met saldo 2021 en/of voorzien budget 2023 indien 
noodzakelijk. 
 

• Nominatieve subsidies ter compensering van verhuis uit Puyenbeke 
- Tijl Kafee - € 20.000 
- Sint-Niklase Biljartacademie – saldo van € 20.000 (budget 2021 

 

• Site Pastoor Copstraat 
- Noordelijk deel - € 65.000 
- Zuidelijk deel - € 120.000 (Budget voorzien onder ‘natuur’). 
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• Vernieuwen uitrusting 

- Sportcentra - € 25.000  +  Sinbad - € 5.000 
 

• Nominatieve investeringssubsidies voor renovatie en verledding verlichting hoofdterrein 
- VK White Boys - € 25.000 
- KFC Herleving Sinaai - € 25.000. 

Op vraag van Géry naar de afwerking van de parking aan De Klavers, verduidelijkt de schepen 
dat de toewijzing voorzien is voor eind dit jaar. 

De sportraad geeft gunstig advies. 

 
06. Satellietgroepen 
 
06.1 Sportontwikkeling in de stad 
Gastdeelnemer Jan Thuy, deskundige vrijetijdsparticipatie, legt uit hoe de opvolging van de 
openbare speel- en sportterreinen momenteel gebeurt. 
Budget en planning ressorteren onder team jeugd. Jaarlijks plant men enkele grote en enkele 
kleinere projecten.  
Momenteel zijn volgende grote projecten gepland: Puitvoet, Red Court Kon. Fabiolapark 
(voorjaar 2022), De Klavers (skating, beachvolley, … 2023), Elisabethwijk, Adolf Daensplein. 
Kleinere projecten: Destelwijk, Elzenstraat, Speelbos Ter Beke, Berkenlaan, 
Westerplein/Kroonmolenplein, pop up speelterrein Sint-Nicolaasplein. 
Het onderhoud van de speeltoestellen is uitbesteed aan een extern bedrijf, team jeugd stuurt 
aan.  
Géry vraagt om de bewoner van het Westerplein die via mail een voorstel deed, op de hoogte te 
houden.  
 
06.2 Opstart SG doelgroepen/G-sport? 
Jan ziet drie uitdagingen: 

- toekomst organisatie Ontdek De Ster na pensioen huidig coördinator 
sportpromotieteam, 

- meer aandacht besteden aan participatie van personen met een beperking aan 
sportevenementen, 

- ontwikkeling van projecten in het kader van het social charter met Special Olympics. 
Hij verwijst naar het idee om een specifiek Sint-Niklaas’ festival te organiseren. 
Géry vraagt naar de mogelijke rol van de sportraad? 
Opties: 

- werkgroep heroprichten, 
- meeting organiseren met sportclubs die G-sport aanbieden. 

 
06.3 Reglementen 
Johan stelt dat eerder voorstel om de Kampioenenhappening te verplaatsen naar september 
organisatorisch niet haalbaar is voor de sportdienst, wegens te drukke periode. 
Caro is kandidate om de satellietgroep te vervoegen. 
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06.4 Voetbaloverlegcomité: verslag vergadering 05-10-2021 
Harry overloopt de besproken thema’s: kennismaking met GFC Waasland-Beveren en Auti-VC 
Waasland, gebruik en opleiding AED, padelterreinen Ter Beke, evaluatie Sportzomer, CO2-
meters en de eventuele subsidiëring ervan. 
 
06.4 Communicatie 
Geen recente samenkomst van de satellietgroep.  
 
07. Subsidiecommissie: verslag vergadering 25-10-2021 
Johan rapporteert. 
 
07.1 Verdeling subsidies sportmanifestaties en sportinfrastructuurprojecten 2021 
Naast de twee reeds gesubsidieerde manifestaties (Waaslandcross en GP Duivensport) konden 
er afgelopen jaar slechts een 12-tal subsidieerbare sportmanifestaties plaatsvinden. Dit geeft de 
mogelijkheid om meer middelen te gebruiken voor sportinfrastructuurprojecten. De commissie 
onderzoekt de mogelijkheid om eventueel tussen te komen in de aankoop van CO2 meters door 
sportclubs met eigen infrastructuur.  
Concreet verdelingsvoorstel in volgende vergadering. 
 
07.2 Aanvragen subsidies sportinfrastructuurprojecten 2022 
Zeven aanvragen, waarvan drie aanvaard (Royal Tennisclub, VK White Boys, Kracht en Geduld), 
één aanvaard indien vergunbaar (PC De Populieren), twee niet aanvaard wegens mobiele 
uitrusting (HQ Gaming Club en WBA Foxes) en één onbeslist wegens disproportioneel groot 
(Tennisclub Wase). 
In verband met dit laatste dossier stelt de sportraad voor om bij de aanpassing van het 
reglement een maximum subsidiebedrag vast te leggen.  
Concreet verdelingsvoorstel in volgende vergadering. 
 
08. Academische Hulde van Sportlaureaten 12-12-2021 
De sportraad wenst voor deze hulde de nieuwe “trofee voor beloftevolle jongere” al te laten 
toekennen. De oproep naar de clubs zal in die zin gebeuren, het college zal worden in kennis 
gesteld en het reglement zal later – samen met andere mogelijke aanpassingen – voor 
wijziging worden voorgelegd aan de gemeenteraad. Voor het bekomen van de “trofee voor 
sportprestatie” zal dientengevolge een minimumleeftijd van 18 jaar gelden. 
 
De sportraad adviseert gunstig voor opname van de Belgisch kampioen ballonvaren in de 
huldiging. 
De viering zelf zal afhankelijk van de geldende coronaregels zo normaal als mogelijk verlopen, 
eventueel zonder receptie. De ontbijtvergadering met verkiezing om 08.30 uur wordt voorzien. 
 
09. Tussentijdse verkiezing 1/3 sportraad 
De oproep naar kandidaten loopt tot 1 december. 
Het kiescomité zal samenkomen in de eerste helft van december, de verkiezingsvergadering 
vindt plaats op maandag 17 januari. 
In het kiescomité zullen de drie plaatsen voor niet verkiesbare leden van de sportraad worden 
opgenomen door Valérie, Katty en Maxine. 
 
10. Afspraken teamactiviteit 04-12-2021 
Géry overloopt de afspraken. 
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11. Mededelingen 

• Eerder vastgelegde datum voor vergadering in juni wordt gewijzigd naar 13 juni 2022. 
• Kruisboogmaatschappij De Vrolijke Schutters staakte haar activiteiten. In een gesprek 

met de schepen en Géry lichtten zij toe dat dit niet het gevolg was van de 
aangekondigde verdwijning van café De Chalet aan Puyenbeke (zoals in de pers was 
verschenen), maar veeleer omdat nogal wat van de oudere leden een heropstart na de 
corona-onderbreking niet meer zagen zitten. 

 
12. Rondvraag 

• Jan Thuy kondigt aan: Walk & Run in stadscentrum (14-11), VK Breaking in ’t Bau-huis 
(28-11) en mogelijks later een skate-event. 

• Caro kondigt het 50-jarig bestaan aan van Schermkring Sint-Niklaas. 
 
Er zijn geen verdere punten. 
De voorzitter sluit de vergadering. 
 
 
Johan Heirbaut 


